

Go onIt's near

واصلواوالأمل قريب!

إننا نعيش في مجتمع يتطلب التواصل والتعارف ونشر المعرفة والأخوة بين بني الإنسانية فإذا إختفت هذه الصفة الطيبة إنقطعت العلاقات السمحة بين بني الإنسانية.

قدمنا هذه الإحتفالية على جزئين : جزء تم تقديمه عبر مدرسة جمال فرغلي والجزء الثاني تم تقديمه إفتراضياً ، عبارة عن اجتماع أون لاين أو مقابلة عبر برنامج مايكروسوفت تيميز من مجمع مديرية التربية والتعليم .

وجدنا مشكلة في التواصل الجيد وأردنا أن نبث لحل لها وهي "التحية" وهي اللغة الأساسية في التواصل بين الإنسان وبني جنسه ، فإحيانا تكون بالإشارة أو بالكلمة .لاحظت أن المسلمون كلما قابلوا أشخاصاً أو مجلساً أو ركبوا عربة أو مركباً أو باصاً أو سفينة ، طائراً أو قطاراً قالوا التحية المباركة وهي تحية مباركة من رب العباد للجميع العباد وهي تحية السلام من أهل السماء لأهل الأرض وهي " السلام عليكم ورحمة الله وبركاته " وهي تحية مملوءة بالسلام والرحمة لجميع عباد الله على الأرض . لاحظنا حينما يلقي المسلم هذه التحية على من يلاقيه يرد المسلمون بنفس التحية المباركة أم إخواني المسيحيون يمتنعون عن الرد للتحية المباركة إلا زملائي في العمل أو ممن أعرفهم أي الذين يردون على التحية المباركة ما يمثل 2% فقط من المسيحيين والباقي يمتنع عن الرد على هذه التحية المباركة . فلماذا ؟ وما سبب الإمتناع عن الرد على هذه التحية المباركة رغم أننا جميعاً نعيش تحت سقف واحد ونشرب من مجرى مائي واحد ولهجتنا واحدة . فهذه مشكلة واجهتها في مجتمعي وارتدت أن أستغل هذا المبادرة القيمة التي قام بها جلالة الملك عبد الله الثاني ملك الأردن الشقيق تحت شعار " كلمة سواء " . فقمنا بعمل إحتفال إفتراضي بسيط بين الواقع بحفلة بسيطة من داخل مدرسة جمال فرغلي وبث مباشر لإجتماع أونلاين للتعريف بقيم التسامح وحسن المعاملة وفتح أبواب السلام للجميع من خلال البث المباشر للمقابلة أون لاين بالتعريف عن موقع أسبوع الوئام العالمي وما طرأ عليه من بنود جديدة والتعرف أيضاً على البنود الأساسية وكلة إشادة لجلالة الملك عبد الله الثاني.

لذلك فالغرض من المشاركة هذا العام إبراز قيم التسامح وحسن المعاملة عبر تعزيز الجانب التكنولوجي والإفتراضي لموقع "أسبوع الؤام العالمى" من خلال المقابلة اون لاين.

- فمجرد إستلام طلب الموافقة من السيد وكيل الوزارة بمديرية التربية والتعليم تم التوجه لمدرسة جمال فرغلي وطرحت عليهم موضوع الإحتفال هذا العام ، وبعد الموافقة من مدير المدرسة الجديد . حضر الأعضاء الأساسيين وتم طرح ورقة العمل وتم توزيع الأدوار على أن تقوم مجموعة بتهيئة صالة المكتبة الكبيرة للإحتفال وتم ضرورة التوعية بتعقيم المكان وإرتداء الكمادات الطبية والتباعد بين الحضور. تم عمل تسجيل صوتي لأنشودة . ثم مجموعة تعرض الإلقاء من السادة الضيوف ومدير المدرسة والأستاذ عبدالهادي وتعرض الأستاذة عبير عرض ترفيهي بين كل إلقاء وآخر. ومجموعة تقوم برفع الافتات ترحيبا بأسبوع الؤام العالمى .

- تم أيضا بإخطار المصور بتصوير وتسجيل الجلسات لعرضها للجميع.
- عبر مجمع مديرية التربية والتعليم تم عرض المقابلة أو الاجتماع اونلاين مباشرة حيث رحبنا بالحاضرين وذكرت أهمية قيم التسامح والسلام وحسن المعاملة وأهمية موقع الؤام العالمى والإضافات الحديثة على الموقع من خلال Participate , Letter of Support , event Calendar, Report of Support, Prizes, About Us , Shop , My WIHW

- وتم الحديث عن كل بند في كيفية المشاركة والنشر والتحميل وحيث يرفق بكل بند فيديو توضيحي . ويتاح لكل المشتركين برفع الإحتفاليات حتى يوم 2021/2/28 أما التقارير حتى يوم 2021/3/7 .

- وكان عرض قيم تم بثه مباشرة من خلال مجمع مديرية التربية والتعليم بمحافظة أسيوط بموافقة السيد وكيل الوزارة ورجال التعليم ورجال الأمن بالمديرية .

عرض موجز للإجتماع اون لاين:

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته

مع حضر!تكم الأستاذة إيمان يوسف منسق عام البرنامج فأهلا ومرحبا بالسادة الضيوف والمستمعين من جميع أنحاء العالم في الحضور

ومشاركتنا في الفيديو الافتراضي عن "أسبوع الوثام العالمي بين الأديان"

نحمد الله ونشكر فضله أن خلقنا سبحانه وتعالى شعوبا وقبائل مختلفين جميعا في الشكل واللون واللغة وذلك لحكمة قيمة ألا وهي حكمة التواصل والتعارف.
قال الله تعالى :

" وجعلناكم شعوبا وقبائل لتعارفوا أن أكرمكم عند الله أتقاكم " صدق الله العظيم

نحن نجتمع اليوم لإرساء مبادئ التسامح والمحبة والإخلاق الحميدة وحسن التعامل بين كل أبناء البشرية جميعا خلال الإحتفال بـ"أسبوع الوثام العالمي بين الأديان"

فبوصول الرسالة من خلال نشرة إلى جميع المدارس بمصر- منذ عام 2013 تدعو الجميع بالمشاركة برسالة من أجل السلام وحيث كان يرفق بها رابط المشاركة . ونحن منذ ذلك الحين وعلى مدى تسع سنوات ونحن نشارك بفاعلية حيث حازت محافظة أسيوط مركز عالمي ثالث من خلال الإحتفالية التي قامت بها مدرسة جمال فرغلي الثانوية بنين في ذلك الوقت.

ولازلت حتى الآن أعرض فكرة "أسبوع الوثام" على مختلف الهيئات سواء جامعة أسيوط حيث كان معنا أ.د.على سيد ، وبيت العائلة المصري حيث كان معنا الشيخ سيد أمين عام بيت العائلة ، وأيضا تم نشر- المبادرة في مركز النيل للإعلام والمشاركة المجتمعية عبر رابطة المرأة والعديد من المدارس الحكومية والخاصة ، كما كان لنا اللقاء الإذاعي عبر إذاعة محافظة أسيوط ، وأيضا اللقاء التليفزيوني "عز الشباب"

فما هو أسبوع الوثام العالمي ؟

هو مبادرة قام بها جلالة الملك عبد الله الثاني ملك الأردن حيث تدعوا الى " حب الله وحب الجار" أو "حب البر وحب الجار" تحت شعار " كلمة سواء" أو " Common word"

وقد أيدتها الجمعية العامة للأمم المتحدة بإجماع في شهر أكتوبر عام 2010 .

وقد حاز التأييد العالمي بالموافقة على جعل أول أسبوع من شهر فبراير من كل عام أسبوعا لإحتفال بـ"أسبوع الوثام العالمي"

وهانحن بفضل رعايتكم المخلصة لا زلنا نواصل هذه المسيرة الطيبة
لرفع مكارم الأخلاق وحسن المعاملة . فالأمم تبني بالأخلاق
.....وإن ذهبت أخلاقهم ذهبوا

" فتواصلوا.....والأمم.....ل
قريب"Goon.....It's near
فأقتبسوا الكثير والكثي من أنوار النبوة وما جاء على لسان موسى
وعيسى ومحمدا عليهم جميعا الصلاة والسلام .
فمعن نبني مجتمعا راقيا ومستقبل زاهرا مشرا بإذن الله
والسلام عليكم ورحمة الله وبركاته.

- تم أيضا تصميم موقع على Wordpress ونشرة
- عمل أنشودة على Sound Cloud
- وأخيرا نتمنى من الله أن ينال مجهودنا إعجابكم .

Links:

Video Message

[\(414\) a Tolerance and Peace for WIHW - YouTube](#)

[Virtual Meeting](#)

[\(414\) World Interfaith Harmony Week 20210210 110702 Meeting Recording - YouTube](#)

[Video of Celebration](#)

[\(414\) الإحتفال بأسوع الونام العالمي 2021 - YouTube](#)

<https://soundcloud.com/user-hope-and-peace227996917>

[Hope And Peace SoundCloud](#)

Eman Youssef
Work email/

67417@assiut1.moe.edu.eg

Personal email/

Emanyoussef42@hotmail.com

Mobile/

01550114724

- 01102673683

Continued..... And hope is near!

We live in a society that requires communication, acquaintance, spreading of knowledge and brotherhood among the son of humanity. If this kind character disappears, the tolerant relations between the son of humanity are broken.

We presented this celebration in two parts: part provided through The Jamal Farghaly School and the second part was presented virtually, an online meeting or interview via the Program Of Microsoft Teams from the Complex Directorate of Education.

We found a problem in good communication and we wanted to look for a solution to it which is "greeting" which is the basic language in communication between man and his race, sometimes it is by reference or by word. The earth. We noticed when the Muslim greets those who meet him, the Muslims respond with the same blessed greeting, or my brothers, the Christians refrain from responding to the blessed greeting except my colleagues at work or those I know, i.e. those who

respond to the blessed greeting, which represents only 2% of the Christians , and the rest refrain from responding to this blessed greeting. Why refrain from responding to this blessed greeting, even though we all live under one roof and drink from one waterway and our accent is the same. This is a problem I faced in my community and I wanted to take advantage of this valuable initiative by His Majesty King Abdullah II of Jordan under the slogan "Word of Both." We made a simple virtual celebration between reality with a simple party from inside The Jamal Farghaly School and a live broadcast of an online meeting to introduce the values of tolerance and good treatment and open the doors of peace to all through the live broadcast of the interview online by introducing the site of World Harmony Week and the new items and also getting to know the basic items and a tribute to His Majesty King Abdullah II.

Thus, the purpose of this year's participation is to highlight the values of tolerance and good treatment by promoting the technological and virtual aspect of the "World Harmony Week" website through the online interview.

1. Soon we receive the request for approval from the undersecretary of the Directorate of Education was addressed to Jamal Farghaly School and presented to them the topic of the celebration this year, and after the approval of the new headmaster of the school. The main members attended and the working paper was presented and the roles were distributed to be prepared by a group to prepare the large library hall for the celebration and the need to raise awareness of sterilizing the place with

disinfection and wear medical masks and be sure of the distance between the attendees. An audio recording was made for a song. Then a group displays the speech of the guests, the headmaster of the school and Professor AbdaLhadiand offers Professor Abeer an entertainment show between each speech and another.

2. The photographer was also notified to film and record the sessions for a show for all.
3. Through the Complex directorate of education the interview or meeting was presented live where we welcomed the attendees and mentioned the importance of the values of tolerance, peace and good treatment and the importance of the site of global harmony and modern additions to the site through Participate, Letter

of Support , event Calendar, Report of Support, Prizes, About Us , Shop , My WIHW

4. Each item was discussed in how to participate, publish and download and where each item is attached to an explanatory video. All participants are allowed to raise the celebrations until 28 February 2021 and the reports are up until 7 March 2021.
5. The presentation was broadcast live through the complex of the Directorate of Education in Assiut province with the approval of the undersecretary of the ministry, the education men and the security men of the directorate.

A brief view of the meeting online:

Peace be upon you and god's mercy and blessings

With your presence, Mr. Iman Yousef, General Coordinator of the Program, welcome to the guests and listeners from all over the world in attendance and participation in the virtual video on "World Interfaith Harmony Week"

We thank God and thank His bounty that we have created different peoples and tribes all in form, color and language, and that is because of the wisdom of the value of communication or to highlight the value of communication , which is the wisdom of communication and acquaintance.

Allah said:

“And we made you peoples and tribes to know that I would honor you with God”.

We are meeting today to establish the principles of tolerance, love, good manners and good dealing among all humankind during the celebration of "World Interfaith Harmony Week"

With the message reaching all schools in Egypt since 2013, the message invites everyone to share a message for peace and where the link to the participation was attached. Since then, for nine years, we have been actively participating, with Assiut province winning a third global position through the celebration of Jamal Farghaly High School at the time.

And I still present the idea of "Harmony Week" to various positions, whether The University of Assiut, where PhD .Ali Sayed, and the Egyptian family house where we were with Sheikh Sayed Secretary General of the family house, and also the initiative was published in the Nile Center for Media and

Community Participation through the Women's Association and many public and private schools, as we had a radio meeting on radio province Assiut, and also the television meeting "Izz al-Shabab" programme.

What is World Harmony Week?

It is an initiative created by His Majesty King Abdullah II of Jordan, where It calls for "love of God and love of neighbor" or "love of righteousness and love of neighbor" under the slogan "Common word".

It was unanimously endorsed by the UN General Assembly in October 2010.

He won global support by agreeing to make the first week of February each year a week to celebrate "Global Harmony Week"

Thanks to your sincere care, we continue this good march to raise morals and good will. Nations are built with morality..... And if their manners go, they're gone.

"So continue..... Hope is near"Goon.....it's near

So ,please! quoted many and many of the lights of prophecy and what was said in the words of Moses, Jesus and Muhammad May peace and Mercy upon them all.

So we are building a high society and a bright future with God willing

Peace be upon you and god's mercy and blessings.

1. A site on Wordpress and a newsletter is also designed
2. Make a song on Sound Cloud

Finally, we hope that our efforts will impress you.

Links:

Video Message

[\(414\) a Tolerance and Peace for WIHW - YouTube](#)

[Virtual Meeting](#)

[\(414\) World Interfaith Harmony Week 20210210 110702 Meeting Recording - YouTube](#)

[Video of Celebration](#)

[- YouTube2021 الإحتفال بأسبوع الوئام العالمي \(414\)](#)